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Protokół nr IV/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 26 marca 2015 r. 

 

sala Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku. godz. 17.00 -20.00 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku . 

2. Stwierdzenie quorum IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu III sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt z terenu Miasta i 

Gminy Lwówek na rok 2015. 

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z boiska 

wielofunkcyjnego w miejscowości Brody. 

10. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

11. Projekt uchwały w sprawie dopłaty dla odbiorców usług Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o.. 

12. Projekt uchwały w sprawie aktualizacji na rok 2015 Wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. na lata 2013-2015. 

13. Projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia 

skargi Pana Norberta Bryłki na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Lwówek. 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany chwały Nr II/13/2014 Rady Miejskiej w 

Lwówku z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie uchwały budżetowej na 2015 

rok.  
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15. Odpowiedzi na interpelacje. 

16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Otwarcia obrad IV sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Lwówku Pan Piotr Przewoźny. Powitał wszystkich obecnych na Sali obrad. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

W obradach IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku uczestniczy 15 radnych, na 

ustawowy skład Rady 15 radnych, zatem Rada jest władna do odbycia obrad 

sesyjnych i podejmowania uchwał. 

Lista obecności załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu III sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący poinformował o fakcie wyłożenia i możliwości zapoznania 

się w biurze Rady Miejskiej z Protokołem z obrad III sesji. Następnie 

stwierdził, że nie wpłynęły do niego żadne propozycje zmian, więc poprosił 

radnych o przegłosowanie protokołu. 

- Radny Wojciechowski stwierdził, że w protokole nie ma wzmianki o uwadze 

poczynionej przez Pana Przewodniczącego względem osoby z publiczności - Pana 

Skałaskiego, na temat wykonanego przez niego gestu na zakończenie punktu 

„wolne głosy i wnioski” podczas III sesji Rady Miejskiej w Lwówku, który to gest 

Pan Przewodniczący jak i Pan Wojciechowski uznali za gest karalny. O czym 

Przewodniczący Rady poinformował na zakończenie poprzedniej sesji Pana 

Skałaskiego. Radny Wojciechowski nie zgłaszał tego pisemnie, ale obecnie wnosi 

o dopisanie do protokołu powyższego faktu, na wypadek ewentualnych 

postępowań sądowych. 

Przewodniczący zapytał radnych: kto jest za przyjęciem proponowanej przez 

radnego Wojciechowskiego poprawki do protokołu z III sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku? 

Radni przyjęli 13 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” zgłoszoną 

przez radnego Wojciechowskiego poprawkę do Protokołu z obrad III sesji Rady 

Miejskiej w Lwówku. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z III sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku z przyjętą wcześniej poprawką. 

Radni przyjęli 14 głosami „za”, przy jednym głosie „wstrzymującym” 

protokół z III sesji Rady Miejskiej w Lwówku z poprawką zgłoszoną przez 

radnego Wojciechowskiego. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został doręczony radnym. 

Zadał pytanie, czy ktoś wnosi do niego poprawki. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Piotr Długosz prosił o zmianę porządku obrad 

proponując po punkcie 14 dodać następujące punkty: 

15. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXI/59/2011 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 29 czerwca 2011r. w sprawie zatwierdzenia Planu 

Odnowy Miejscowości Bródki na lata  2011-2018. 

16. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLV/ 324/2014 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 24 lutego 2014r. w sprawie zatwierdzenia 

Planu Odnowy Miejscowości Grońsko na lata 2014-2021. 

17. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/110/2011 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 20 grudnia 2011r. w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Konin na lata 2011-2018. 

18. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/125/08 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 25 czerwca 2008r. w sprawie zatwierdzenia Planu 

Odnowy Miejscowości Zębowo na lata 2008-2015. 

19. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę XXXVI/234/2010 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 3 marca 2010r w sprawie zatwierdzenia 

Planu Odnowy Miejscowości Zgierzynka w latach 2010-2017. 

Następnie zmienić numerację kolejnych punktów. 

Burmistrz wyjaśnił powód wniesienia ww. projektów na dzisiejszą sesję (konieczność 

dokonania zmian w planach odnowy poszczególnych miejscowości, zatwierdzonych 

uchwałą Rady, jako warunek konieczny do przystąpienia do kolejnej edycji konkursu 

z cyklu: Pięknieją wielkopolskie wsie), jak i przyczyny nie omówienia tych projektów 

na komisji wspólnej (zebrania sołeckie, na których zmieniano plany, odbyły się tuż 

przed sesją, stąd projekty uchwał przygotowane praktycznie dzień przed obradami). 
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Zgłoszenia projektów przeszły wstępną preselekcję zgodnie z kryteriami 

ogłoszonymi przez Urząd Marszałkowski. Wybrane w preselekcji wsie odbyły 

Zebrania wiejskie, przygotowano projekty uchwał, których podjęcie jest celowe, bo 

zatwierdzenie uchwały przez Radę jest jednym z kryteriów przyznającym dodatkowe 

punkty w konkursie. 

- Przewodniczący - Kto jest za przyjęciem zaproponowanych przez Burmistrza 

zmian do porządku obrad? 

Rada przyjęła jednogłośnie zmiany proponowane do wniesienia do porządku obrad. 

Przewodniczący przedstawił Radnym porządek obrad po wprowadzonych zmianach. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku . 

2. Stwierdzenie quorum IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu III sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt z terenu Miasta i Gminy 

Lwówek na rok 2015. 

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z boiska 

wielofunkcyjnego w miejscowości Brody. 

10. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

11. Projekt uchwały w sprawie dopłaty dla odbiorców usług Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Lwówku sp. z o.o.. 

12. Projekt uchwały w sprawie aktualizacji na rok 2015 Wieloletniego planu rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. na lata 2013-2015. 

13. Projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia skargi 

Pana Norberta Bryłki na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek. 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/13/2014 Rady Miejskiej w 

Lwówku z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie uchwały budżetowej na 2015 rok. 
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15. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXI/59/2011 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 29 czerwca 2011r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Bródki na lata  2011-2018. 

16. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLV/ 324/2014 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 24 lutego 2014r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Grońsko na lata 2014-2021. 

17. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/110/2011 Rady Miejskiej w 

Lwówku z dnia 20 grudnia 2011r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Konin na lata 2011-2018. 

18. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/125/08 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 25 czerwca 2008r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Zębowo na lata 2008-2015. 

19. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę XXXVI/234/2010 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 3 marca 2010r w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Zgierzynka w latach 2010-2017. 

20. Odpowiedzi na interpelacje. 

21. Wolne głosy i wnioski. 

22. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Zmieniony porządek obrad IV sesji odczytany przez Przewodniczącego Rady 

został przyjęty przez radnych „ jednogłośnie”  

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

-Przewodniczący Rady Pan Piotr Przewoźny przedstawił zebranym informacje ze 

swojej pracy w okresie międzysesyjnym. 

                                                                                             Lwówek dnia 25 03 2015 
Informacja  Przewodniczącego Rady Miejskiej  w Lwówku z pracy międzysesyjnej  za 

okres od 26 luty 2014 do 25 marzec 2015 
 

       W okresie międzysesyjnym pełniłem dyżury w każdy poniedziałek  w godz. 15.00 
do 16.00, podczas których spotykałem się z radnymi, pracownikami  urzędu oraz 
mieszkańcami. Spotkałem się również  z  Burmistrzem,  Sekretarzem gminy ustalając  
termin odbycia IV-tej sesji   oraz jej tematykę.  

               Brałem udział w imprezach i spotkaniach reprezentując Radę : 

 Na zaproszenie Zarządu Stowarzyszenia Sołtysów Powiatu Nowotomyskiego oraz Wójta 

Gminy Miedzichowo, uczestniczyłem w spotkaniu sprawozdawczo wyborczym połączonym 

z wręczeniem podziękowań  za pracę  naszym sołtysom przez pan. Burmistrza. 
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 W dniu 1 marca 2015, na zaproszenie miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury uczestniczyłem 

w spektaklu ,,Śmierć Rotmistrza Pileckiego” Wspaniale przygotowanym i zagranym przez 

naszych mieszkańców  oraz  pracowników samorządowych.  

 Na zaproszenie Lwóweckiej jednostki OSP w dniu 07 03 2015 brałem udział  w zebraniu 

sprawozdawczym tutejszej jednostki. 

 W dniu 08 marca 2015 uczestniczyłem zorganizowanym przez MGOK w Lwówku  monologu 

znanej aktorki pani Krystyny Podlewskiej  z okazji Dnia Kobiet. Przed rozpoczęciem 

spektaklu z dyrektorem, Panem Waśko złożyłem życzenia oraz kwiaty  Paniom w imieniu 

pana Burmistrz oraz wszystkich Panów .  

 Na dzień 19 03 2015 zwołałem Wspólne posiedzenie Radnych celem omówienia projektów 

uchwał i pism, które wpłynęły do Biura Rady. 

 Na zaproszenie sołtysa  miejscowości Chmielinko w dniu 21 marca 2015 r. uczestniczyłem 

z radnymi Rady Miejskiej w spotkaniu dotyczącym budowy farmy wiatrowej. 

 W mienionym okresie wpłynęło kilka pism do Biura rady, z którymi Radni zapoznali się na 

wspólnym posiedzeniu w dniu 19 marca 2015: 

 pismo z dnia 13 03 2015 pana Bryłki  dotyczące prośby poparcia inicjatywy Publiczny 

Rejestr Umów w Lwówku, jednocześnie pan Bryłka wniósł skargę na działalność  Burmistrza, 

dotyczącą nierzetelnej odpowiedzi na wyżej wymieniony w piśmie wniosek oraz 

,,Bezczynność” Dlatego też przygotowano stosowny projekt uchwały dla Komisji Rewizyjnej 

(rozpatrzenie skargi powinno nastąpić do 20 kwietnia 2015). 

 Pismo z dnia 16 marca 2015 od sołtysa m/Chmielinko pana R. Stępińskiego  w sprawie  

spotkania dotyczącego  farm wiatrowych. W zaproszeniu  zapisano wiele sformułowań 

niezgodnych z prawdą o czym poinformowałem przedstawiciela Stowarzyszenia ,,Głos 

Chmielinka” pana Czarkowskiego, gdyż radny R. Stępiński  musiał wcześniej opuścić 

posiedzenie. 

 Pismo z dnia 13 marca 2015  od pani K. Luch w sprawie niepotwierdzania  przez radnych  

odbioru wysyłanych im maili. W piśmie użyto wiele niestosownych uwag i lekceważących 

pouczeń pod adresem radnych. Radni wyrazili  swoje oburzenie i  zaniepokojenie eskalacją 

złośliwości wypisywanych przez panią K. Luch. 

 Pismo z dnia 18 marca 2015 złożone przez pana R. Stępińskiego radnego i sołtysa, 

dotyczące sposobu prowadzenia sesji  przez przewodniczącego Rady oraz złożonych  przez 

siebie interpelacji. W piśmie tym  przytaczane są opisy mijające się z prawdą, a pan Radny 

chyba nadal nie zaglądał do Statutu. Natomiast  Radni poddali pod wątpliwość, czy to pismo 

napisał pan Stępiński. Radni Jednocześnie wskazywali inicjatora tych pism jakim jest osoba 

pani K. Luch oraz portal infolwówek, przedstawiający półprawdy  i  swobodne, nierzetelne 

interpretacje faktów o działaniu organów gminy.  

 W dniu 16 marca 2015 r. wpłynęło jeszcze jedno pismo,  na które przedstawię  odpowiedź 

w wolnych głosach i  wnioskach. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

Burmistrz złożył Radzie Miejskiej następujące sprawozdanie:  

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 27.02.2015 R. DO 26.03.2015 
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Burmistrz spotkał się z: 

 p. Szeszuła i p. Dzięcioł w sprawie ścieżki rowerowej Pakosław - Brody 

 przedstawicielami firmy Eko Energia w sprawie fermy wiatrowej w Bródkach 

 przedstawicielami firmy Tunel w sprawie kanalizacji w Grońsku 

 z przedstawicielami Polskiego Górnictwa Naftowego i Gazownictwa w sprawie 

przekazania budynku przy ul. Pniewskiej w celu przeniesienia tam Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lwówku 

 członkami Orkiestry Lwówek - jubileusz 90-lecia powstania 

 laureatami konkursów Wielkopolskich oraz ich nauczycielami w celu wręczenia im 

listów gratulacyjnych 

 przedstawicielami CIS Zgierzynka w sprawie prac porządkowych na terenie gminy 

 p. Gładysz w sprawie wsparcia finansowego uroczystości upamiętniających Rocznicę 

Poznańskiego Czerwca '56 

Burmistrz wziął udział w: 

 Spotkaniu Stowarzyszenia Sołtysów Powiatu Nowotomyskiego - Bolewice 

 spotkaniu z Zarządem Orkiestry Dętej w Lwówku 

 uroczystym ogłoszeniu wyników Konkursu Wielkopolski Gospodarczo - 

Samorządowy Hit 2014 - Poznań 

 Uroczystości ogłoszenia wyników XIV edycji Konkursu Wielkopolski Rolnik Roku 

2014 - Poznań 

 konferencji pn. "Transfer wiedzy w dziedzinie zrównoważonego wykorzystania 

energii. Ustawa o odnawialnych źródłach energii" - Poznań 

 Przeglądzie Małych Form Teatralnych - Teatr w walizce - Nowy Tomyśl 

 

(W imieniu Burmistrza Sekretarz) 

 spotkaniu Koła Gospodyń Wiejskich w Lwówku z okazji Dnia Kobiet 

 Zarządzie OSP Lwówek 

 spotkaniu starostów, burmistrzów i wójtów obszaru KOLD w celu bieżącej informacji 

o działaniach LGD KOLD - Orliczek g. Pniewy 

 zebraniu wiejskim w Pawłówku 
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Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

 (13) w sprawie ustalenia stawek czynszu za najem lokali mieszkalnych z zasobu 

Gminy Lwówek 

 (14) w sprawie ustalenia ceny wywoławczej lokalu mieszkalnego nr 5 w budynku 

mieszkalnym nr 64 w Lwówku przy ul. A. E. Sczanieckiej wraz ze sprzedażą udziału 

w gruncie działki nr 617/13, przeznaczonej do bez przetargowej sprzedaży 

dotychczasowemu najemcy 

 (15) w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Urzędu miasta i gminy Lwówek 

ustalonego zarządzeniem nr 51/2013 Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek z dnia 

1 października 2013 r. w sprawie nadania Regulaminu Organizacyjnego Urzędu 

Miasta i gminy Lwówek 

 (16) w sprawie powołania Administratora bezpieczeństwa informacji w Urzędzie 

Miasta i Gminy Lwówek 

 (17) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczy przeniesienia w planie 

wydatków pomiędzy paragrafami w dziale 600 i 750 

 (18) w sprawie ustalenia ceny wywoławczej prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowych - Lwówek, przy ul. A. E. Sczanieckiej 

 

Ogłoszono przetarg na: 

BRAK 

Rozstrzygnięto: 

 przetarg na zadanie "Poprawa bezpieczeństwa mieszkańców Gminy Lwówek 

poprzez budowę mini miasteczka ruchu drogowego w miejscowości Chmielinko - 

najkorzystniejszą ofertę złożył Usługowy Zakład Murarski Jacek Wachowiak 

Zębowo ul. Miłostowska 8, 64-310 Lwówek 

 

Ad. 7. Interpelacje. 

W okresie międzysesyjnym wpłynęły dwie interpelacje. Pierwsza - Radnego Jana 

Trzybińskiego, przekazana Burmistrzowi podczas wspólnego posiedzenia radnych 

Rady Miejskiej, która dotyczyła problematyki rozpoczęcia działalności hodowli 

trzody chlewnej w budynkach po byłej RSP w Zębowie. Druga interpelacja została 

zgłoszona przez radnego Roberta Stępińskiego w dniu 25 marca 2015 r. Dotyczyła 
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ona spraw związanych z przygotowaniem przez Burmistrza rozstrzygnięcia uwag 

złożonych do MPZP dla Farmy wiatrowej Chmielinko II. 

Burmistrz stwierdził, że odpowiedzi na ww. interpelacje oraz dwie wcześniejsze od 

Pana Stępinskiego, które miały mu zostać przekazane na posiedzeniu wspólnym 

radnych, ale tego nie uczyniono, ze względu na fakt wcześniejszego opuszczenia 

spotkania przez zainteresowanego, zostaną zaprezentowane w stosownym 

punkcie obrad dzisiejszej sesji. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt z terenu Miasta 

i Gminy Lwówek na rok 2015. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Lwówek, Pan Piotr Długosz przypomniał przyczyny, 

założenia oraz cele podejmowania przedmiotowej uchwały. Wyjaśnił, że 

konieczność podjęcia przedmiotowej uchwały wynika z nałożonych na gminę 

obowiązków. Przyjęte w planie opieki założenia i tak już są przez gminę 

realizowane, mamy umowę ze schroniskiem dla bezdomnych zwierząt, 

gospodarstwem, które w razie potrzeby będzie sprawować opiekę nad zwierzętami 

hodowlanymi oraz z podmiotem, który odbiera i utylizuje padłe zwierzęta. 

Ponieważ nie odnotowano pytań co do omawianego projektu, Przewodniczący Rady 

odczytał opinię ze wspólnego posiedzenia radnych Rady Miejskiej w Lwówku, 

a następnie przeczytał projekt uchwały i przystąpił do głosowania. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt z terenu Miasta i Gminy Lwówek na rok 

2015 wspólne posiedzenie radnych Rady Miejskiej w Lwówku zaopiniowało 

jednogłośnie pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska w Lwówku jednogłośnie 

- 15 głosami „za” przyjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt z terenu 

Miasta i Gminy Lwówek na rok 2015 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z boiska 

wielofunkcyjnego w miejscowości Brody. 
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Burmistrz przypomniał zebranym, że pod koniec 2014 r. oddano do użytku boisko 

wielofunkcyjne w Brodach. Obecnie należy sformalizować sprawę funkcjonowania 

boiska. Niezbędne jest przyjęcie regulaminu określającego zasady funkcjonowania 

boiska, który to regulamin będzie wywieszony na tablicy, w widocznym miejscu przed 

wejściem na boisko. Obszar będzie się znajdował pod opieką szkoły w Brodach. 

Dostępny będzie jednak dla wszystkich chętnych, spełniających warunki określone 

w regulaminie. 

Ze względu na brak pytań na temat ww. projektu, Przewodniczący odczytał opinię ze 

wspólnego posiedzenia radnych Rady Miejskiej w Lwówku: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z boiska 

wielofunkcyjnego w miejscowości Brody wspólne posiedzenie radnych Rady Miejskiej 

w Lwówku zaopiniowało jednogłośnie pozytywnie. 

Następnie Przewodniczący przeczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

W wyniku głosowania radni Rady Miejskiej w Lwówku jednogłośnie, 15 głosami 

„za”, przyjęli uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z boiska 

wielofunkcyjnego w miejscowości Brody. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

Burmistrz poprosił radnych, aby wykorzystali obecność na sali obrad Prezesa ZGK 

Lwówek Sp. z o. o. i zadawali mu bezpośrednio pytania w przypadku pojawienia się 

jakichkolwiek wątpliwości co do treści uchwały. Następnie przypomniał zebranym, że 

zmiany w taryfach dotyczą opłaty abonamentowej, która w budynkach 

jednorodzinnych, znajdujących się na terenie miasta, wzrośnie o 1,60 zł na miesiąc, 

ale w budynkach wielolokalowych o tyle samo spadnie. Reszta pozostaje bez zmian. 

Ponieważ nie zadano żadnych pytań, Przewodniczący odczytał opinię ze wspólnego 

posiedzenia radnych Rady Miejskiej oraz projekt uchwały. Następnie przystąpił do 

głosowania uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

i zbiorowe odprowadzanie ścieków wspólne posiedzenie radnych Rady Miejskiej 

w Lwówku zaopiniowało 12 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się”. 

Następnie poddano projekt uchwały pod głosowanie. 
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Radni Rady Miejskiej w Lwówku jednogłośnie, 15 głosami „za” przyjęli uchwałę 

w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie dopłaty dla odbiorców usług Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o.. 

Burmistrz przypomniał, że powyższa uchwała ma za zadanie wyrównać stawki za 

wodę wśród odbiorców z terenu całej gminy Lwówek. Ze względu na fakt korzystania 

z różnych SUW (Józefowo, Chmielinko oraz Pniewy) mieszkańcy z różnych części 

gminy mieliby do zapłacenia różne opłaty za m3 wody. Aby zachować jednakową 

stawkę niezbędne są więc dopłaty do odbiorców z SUW Józefowo oraz SUW Pniewy. 

Poza tym dzięki dopłatą obniżamy też mieszkańcom opłaty za ścieki odprowadzane 

do kanalizacji sanitarnej. 

Nie zgłoszono do projektu uchwały żadnych uwag. 

Przewodniczący odczytał opinię wypracowaną na wspólnym posiedzeniu radnych 

Rady Miejskiej w Lwówku. 

Projekt uchwały w sprawie dopłaty dla odbiorców usług Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Lwówku sp. z o.o., wspólne posiedzenie radnych Rady Miejskiej 

w Lwówku zaopiniowało jednogłośnie pozytywnie. 

Następnie przewodniczący przeczytał projekt uchwały i przystąpił do głosowania 

uchwały. 

W wyniku głosowania radni Rady Miejskiej w Lwówku jednogłośnie, 15 głosami 

„za”, przyjęli uchwałę w sprawie dopłaty dla odbiorców usług Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o.. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie aktualizacji na rok 2015 Wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. na lata 2013-2015. 

Burmistrz przybliżył zgromadzonym powody wniesienia do planu zgłaszanych przez 

ZGK sp. z o. o. zmian. Zakład uwzględnił prośby mieszkańców tej części wsi 

Józefowo, która zajmuje rozproszoną zabudowę między Lwówkiem, a Chmielinkiem. 

Połączenie SUW Józefowo z SUW Chmielinko zwiększy również bezpieczeństwo 

i komfort odbiorców korzystających z SUW Chmielinko. Inwestycja pozwoli również 

zapewnić w przyszłości możliwość podłączenia się do sieci wodociągowej 
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nowobudowanych domów jednorodzinnych, które powstają i będą powstawać na 

południe od Lwówka, w stronę Chmielinka i Józefowa. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych pytań. Przewodniczący odczytał więc 

opinię wypracowaną podczas wspólnego posiedzenia radnych. Następnie przeczytał 

projekt uchwały i przystąpił do głosowania nad uchwałą. 

Projekt uchwały w sprawie aktualizacji na rok 2015 Wieloletniego planu rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. na lata 2013-2015, wspólne posiedzenie radnych 

Rady Miejskiej w Lwówku zaopiniowało jednogłośnie pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska w Lwówku jednogłośnie 

- 15 głosami „za” przyjęła uchwałę w sprawie aktualizacji na rok 2015 

Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

i kanalizacyjnych Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. na lata 

2013-2015. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia 

skargi Pana Norberta Bryłki na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że pismo Pana Norberta Bryłki zawierające 

skargę na działalność Burmistrza, jak i całą korespondencję pomiędzy Panem Bryłką 

a Burmistrzem, przedstawiono radnym podczas wspólnego posiedzenia radnych Rady 

Miejskiej. Ponieważ nie zgłoszono uwag co do przyjętego rozwiązania zlecenia 

Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia ww. skargi i przygotowania Radzie stosownej opinii 

na temat jej zasadności, Przewodniczący odczytał opinię wspólnego posiedzenia 

radnych. 

Wspólne posiedzenie radnych ustaliło, że rozpatrzenie skargi Pana Bryłki przez 

Komisję Rewizyjną powinno nastąpić do 20 kwietnia 2015 r. Następnie radni 

jednogłośnie pozytywnie przyjęli projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej rozpatrzenia skargi Pana Norberta Bryłki na działalność Burmistrza Miasta 

i Gminy Lwówek. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpił do przegłosowania 

uchwały. 

W wyniku głosowania radni Rady Miejskiej w Lwówku jednogłośnie, 15 głosami 

„za”, przyjęli uchwałę w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia skargi 

Pana Norberta Bryłki na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek. 
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Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/13/2014 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie uchwały budżetowej na 2015 

rok. 

Burmistrz poinformował radnych o wprowadzeniu do Budżetu na 2015 r. 

następujących propozycji zmian: 

DOCHODY: 

1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852 Pomoc społeczna, rozdział 85295 Pozostała 

działalność, §2030 dotacje celowa- kwota  42.000,00 – pismo Wojewody 

Wielkopolskiego nr FB-.3111.64.2015.2 

2. Przeniesienie w planie dochodów pomiędzy paragrafami w dz. 926 Kultura fizyczna, 

rozdział 92601 Obiekty sportowe, z § 0690 wpływy z różnych opłat- kwota 27.000,00 do 

§ 0970 wpływy z różnych dochodów – kwota 27.000,00 – wniosek kierownika OSiR 

3. Zwiększenie planu dochodów w dz. 751 Urzędy naczelne, rozdział 75107 Wybory 

Prezydenta RP, § 2010 dotacja  celowa – kwota 13.071,00. 

WYDATKI: 

1. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852 Pomoc społeczna, rozdział 85295 Pozostała 

działalność, § 3110 świadczenia społeczne- kwota 42.000,00 z przeznaczeniem na 

dożywianie dzieci- środki budżetu państwa 

2. Zwiększenie planu wydatków w dz. 751 Urzędy naczelne, rozdział 75107 Wybory 

Prezydenta RP,- kwota ogółem 13.071,00 w tym: 

 § 4110 składki  ZUS 294,00 

 § 4120 składki FP 42,00 

§ 4170 wynagrodzenia bezosobowe  2.385,00 

§ 4210 zakup materiałów 4.950,00 

§ 4300 zakup usług pozostałych   3.486,0 

§ 4360 opłaty  z tytułu zakupu usług telekomunikacyjnych  200,00 

§ 4410 krajowe podróże służbowe 1.714,00 

3. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 852 Pomoc społeczna, 

rozdział 85212 świadczenia rodzinne z § 4110 składki ZUS – kwota 160.000,00 do § 

3110 świadczenia społeczne- kwota 160.000,00 – pismo kierownika MGOPS  

(przeniesienie w planie wydatków dotyczy opłat  składek w zakresie świadczeń 

społecznych- zad. zlecone) 
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4. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 801 Oświata 

i wychowanie, rozdział 80101 Szkoły podstawowe, z § 4210 zakup materiałów – kwota 

1.800,00 oraz z § 4300 zakup usług pozostałych – kwota 1.300,00 – całość do § 4270 

zakup usług remontowych – kwota 3.100,00 z przeznaczeniem na  prace remontowe 

przy obudowie schodów i  montażem drzwi w SP Chmielinko. 

5. Zmiana  przedsięwzięcia  w funduszu sołeckim sołectwa Pakosław oraz zmiana 

klasyfikacji budżetowej, było „Zagospodarowanie działki 7/3” – kwota 20.000,00 w dz. 

010, 01095, 6050 na przedsięwzięcie pn.” Utworzenie  siłowni zewnętrznej”- kwota 

20.000,00 do dz. 926 Kultura fizyczna, rozdział 92605 Zadania w zakresie kultury 

fizycznej , 6050 wydatki majątkowe – kwota 20.000,00. 

6. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w określonych wcześniej 

przedsięwzięciach funduszu sołeckiego sołectwa Grońsko, w tym: 

- w przedsięwzięciu pn.”Poprawa estetyki wsi” w dz. 921, rozdział 92109, z § 4210 

zakup materiałów – kwota 6.341,00 do § 4300 zakup usług pozostałych – kwota 

6.341,00- dot. ułożenia kostki pozbruk 

- w przedsięwzięciu pn. „Utrzymanie i remont sali” w dz. 921, rozdział 92109 z § 4300 

zakup usług pozostałych – kwota 1.000,00 do § 4210 zakup materiałów – kwota 

1.000,00- dot. zakupu oleju opałowego. 

7. Przeniesienie w planie wydatków z dz. 801 Oświata i wychowanie,, rozdział 80101 

Szkoły podstawowe, z § 4010 wynagrodzenia – kwota ogółem 4.500,00 w tym: ZSPiP 

Posadowo 1.500,00 , ZSPiP Pakosław  1.500,00 i ZSPiP Zębowo 1.500,00 do dz. 926 

Kultura fizyczna, rozdział 92605 Zadania w zakresie kultury fizycznej – kwota ogółem 

4.500,00 w tym: 

§ 4170 wynagrodzenia bezosobowe 3.750,00 

§ 4110 składki ZUS 645,00 

§ 4120 składki FP 105,00 

Zmiana dotyczy realizacji programu „Mały mistrz” przez ZSPiP Pakosław, Posadowo, 

Zębowo. 

8. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 801 Oświata 

i wychowanie, rozdział 80101 Szkoły podstawowe, z § 4300 zakup usług pozostałych – 

kwota  400,00 do § 4280 zakup usług zdrowotnych – kwota 400,00 z przeznaczeniem 

na badania okresowe pracowników ZSPiP Pakosław. 
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Ponieważ do przedstawionych propozycji zmian nie zgłoszono żadnych uwag, czy też 

pytań, Przewodniczący odczytał opinię radnych ze wspólnego posiedzenia względem 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/13/2014 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie uchwały budżetowej na 2015 rok, wspólne 

posiedzenie radnych Rady Miejskiej w Lwówku zaopiniowało jednogłośnie pozytywnie. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał uchwałę 

pod głosowanie. 

Radni Rady Miejskiej w Lwówku jednogłośnie, 15 głosami „za” przyjęli uchwałę 

w sprawie zmiany uchwały Nr II/13/2014 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

29 grudnia 2014 roku w sprawie uchwały budżetowej na 2015 rok. 

 

Przewodniczący Rady, Pan Piotr Przewoźny ogłosił 10 minut przerwy 

w obradach IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXI/59/2011 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 29 czerwca 2011r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Bródki na lata 2011-2018. 

Burmistrz poinformował, że Plan Odnowy Miejscowości Bródki na lata 2011 - 2018 

został poszerzony o zapisy dotyczące nowo planowanej inwestycji: zagospodarowanie 

terenu przy stawie w centrum wsi na cele rekreacyjne z ewentualnym wykorzystaniem 

na cele przeciwpożarowe (altanki ogrodowe, siłownia zewnętrzna, miejsce na ognisko, 

pomost, punkt czerpania wody. Planowany termin realizacji tego przedsięwzięcia 

zakładany jest na rok 2015 i uzależniony jest od pozyskania środków w ramach 

konkursu „Pięknieje Wielkopolska Wieś”. Wartość szacunkowa zadania to ok. 

50.000,00zł. Planowany tytuł operacji to „Pięknieją lwóweckie wsie (Misja Bródki). 

Sadzawka św. Floriana”  

Ponieważ nie zgłoszono żadnych pytań, Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

i przystąpił do głosowania projektu. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska w Lwówku jednogłośnie 

- 15 głosami „za” przyjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXI/59/2011 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 29 czerwca 2011r. w sprawie zatwierdzenia Planu 

Odnowy Miejscowości Bródki na lata 2011-2018. 
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Ad. 16. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLV/324/2014 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 24 lutego 2014r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Grońsko na lata 2014-2021. 

Burmistrz poinformował, że Plan Odnowy Miejscowości Grońsko na lata 2014-2021 

został uaktualniony w zakresie następującego przedsięwzięcia przewidzianego do 

realizacji w ramach konkursu „Pięknieje Wielkopolska Wieś”: Remont świetlicy 

wiejskiej oraz terenu przed świetlicą. W trakcie prac zamierza się wykonać parking 

przed świetlicą, ok. 450m2. Wykonane zostaną również nasadzenia krzewów i roślin, 

odmalowana zostanie elewacja zewnętrzna. Przed świetlica zamontowane zostaną 

urządzenia małej architektury tj. siłowni zewnętrznej, kosz na śmieci, Do świetlicy 

zostanie wykonany podjazd dla osób niepełnosprawnych.  

W kolejnym etapie wymieniona zostanie podłoga z drewnianej na cementową 

z płytkami ceramicznymi na świetlicy wiejskiej, a także remont kuchni polegający na 

obłożeniu podłogi i ścian płytkami oraz wyposażeniu jej w nowe meble kuchenne. 

Koszt przedsięwzięcia będzie podobny jak w pozostałych przypadkach. 

W konkursie na całą gminę można pozyskać łącznie 100 tys. zł. Przy założeniu, że 

startuje 5 sołectw, to na każde z nich przypada po 20 tys. zł. Drugie tyle muszą 

zapewnić same sołectwa z funduszy gminnych. Ewentualna reszta to praca własna 

mieszkańców. 

- Radny Kasperczak zapytał się czy w budżecie mamy już zagwarantowane środki na 

ewentualny wkład sołectw - 100 tys. zł. 

Burmistrz odpowiedział, że na razie nie ma takiej potrzeby. Jak konkurs zostanie 

rozstrzygnięty z wynikiem pozytywnym dla sołectw w gminie Lwówek, wówczas 

zgłosimy do budżetu propozycję odpowiednich zmian i poprosimy Radę o ich 

przyjęcie. 

Ponieważ nie odnotowano więcej pytań, przystąpiono do odczytania i przegłosowania 

projektu uchwały 

Radni Rady Miejskiej w Lwówku jednogłośnie, 15 głosami „za” przyjęli uchwałę 

zmieniającą uchwałę Nr XLV/324/2014 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 24 lutego 

2014r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Grońsko na lata 

2014-2021. 
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Ad. 17. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/110/2011 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 20 grudnia 2011r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Konin na lata 2011-2018. 

Burmistrz wyjaśnił, że do Planu Odnowy Miejscowości Konin wprowadzono zapis 

dotyczący projektu „Pięknieją lwóweckie wsie (Misja Konin). Okno na świat”. 

Przedsięwzięcie zakłada modernizację terenu należącego do budynku, w którym 

znajduje się świetlica wiejska oraz zagospodarowanie terenów zielonych. 

Nie zgłoszono żadnych uwag, ani pytań. 

Przewodniczący odczytał i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania radni Rady Miejskiej w Lwówku 

przyjęli uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XVIII/110/2011 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 20 grudnia 2011r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Konin na lata 2011-2018 jednogłośnie - 15 głosami „za”. 

 

Ad. 18. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/125/08 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 25 czerwca 2008r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Zębowo na lata 2008-2015. 

Burmistrz omówił zmiany wprowadzone do Planu Odnowy Miejscowości Zębowo 

w związku z przystąpieniem sołectwa do realizacji projektu Pięknieje wielkopolska 

wieś. Misja Zębowo „Leśne Skrzaty z Zębowa chcą kondycję zachować”. Inwestycja 

zakłada stworzenie na gruntach gminnych: 

1) Ścieżki Zdrowia oraz „Mapy Leśnych Skrzatów Zębowa” zachęcających do 

odwiedzania punktów aktywności sportowej: Skrzat Piłkarz (boisko do piłki nożnej), 

Skrzat Nordick Walking przy ścieżce rowerowej, Skrzat Osiłek przy boisku z siłownią 

zewnętrzną, Skrzat Jeździec przy Szkółce Jeździeckiej; 

2) Małego boiska do siatkówki i koszykówki o wymiarach 27m x14 m, wyłożonego 

kostką pozbruk bezkastową; 

3) zamontowanie lampy solarnej; 

4) Boiska z nawierzchnią zieloną do piłki nożnej; 

5) zamontowanie elementów siłowni zewnętrznej; 

6) przedłużenie chodnika do małego boiska. 

Radna Woźna wyraziła zdziwienie, a zarazem podziw, że w wypadku tego planu 

powstanie dużo więcej rzeczy niż przy pozostałych projektach. 
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Burmistrz wyjaśnił, że w ogólnej kwocie projektów nie są wliczane koszty pracy 

własnej mieszkańców. W przypadku Zębowa jest ona bardzo duża. Dodatkowo pewne 

rzeczy wymienione w projekcie stanowią kontynuacje prac wykonanych we 

wcześniejszych konkursach. 

-Radny Wojciechowski powiedział, że w Bródkach planowana praca własna 

mieszkańców szacowana jest na 20 tys. zł. 

-Burmistrz poinformował, że łącznie wpłynęło do gminy 7 prac konkursowych w wyniku 

wstępnej preselekcji dwa wnioski, ze względu na możliwość otrzymania 

niewystarczającej liczby punktów zostały odrzucone. 

Ponieważ nie zgłoszono więcej pytań, ani uwag, Przewodniczący odczytał i przystąpił 

do głosowania projektu ww. uchwały. 

Radni Rady Miejskiej w Lwówku jednogłośnie, 15 głosami „za” przyjęli uchwałę 

zmieniającą uchwałę Nr XVIII/125/08 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 25 czerwca 

2008r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Zębowo na lata 

2008-2015. 

 

Ad. 19. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę XXXVI/234/2010 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 3 marca 2010r w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Zgierzynka w latach 2010-2017. 

Burmistrz wraz z radnym Jędrzejczakiem wyjaśnili, że zmiany dotyczą inwestycji 

w ramach konkursu: „Pięknieją lwóweckie wsie (Misja Zgierzynka). Wulkan energii”, 

w ramach którego planuje się następujące działania: 

- doposażanie kuchni na świetlicy wiejskiej, 

- doposażanie świetlicy wiejskiej, 

- poszerzenie bazy rekreacyjno-sportowej przy świetlicy wiejskiej, 

- oświetlenie placu zabaw, 

- zagospodarowanie terenu wokół świetlicy wiejskiej (boisko do gry w bulle), 

Szacunkowy koszt zadania to 45 tys zł. 

-Radny Kasperczak zwrócił uwagę radnemu Jędrzejczakowi, że należałoby pomyśleć 

o podjeździe na Salę wiejską w Zgierzynce dla osób niepełnosprawnych. 

Radny Jędrzejczak wyjaśnił, że Świetlica posiada wejście boczne, bez żadnego 

stopnia, z którego w razie potrzeby mogą skorzystać osoby niepełnosprawne, 

poruszające się na wózkach inwalidzkich. 
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W związku z brakiem kolejnych pytań, Przewodniczący odczytał i poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli uchwałę zmieniającą uchwałę 

XXXVI/234/2010 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 3 marca 2010r w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Zgierzynka w latach 2010-2017, 

jednogłośnie, 15 głosami „za”. 

 

Ad. 20. Odpowiedzi na interpelacje. 

Burmistrz odczytał odpowiedzi na 3 interpelacje złożone przez radnego Stępinskiego, 

które to odpowiedzi, w wersji pisemnej, przekazał następnie zainteresowanemu. 

Lwówek, dnia 11 lutego 2015 r. 

BRM.0003.3.2015 

ODPOWIEDŹ NA INTERPELACJĘ MIĘDZYSESYJNĄ, ZGŁOSZONĄ PRZEZ 

RADNEGO ROBERTA STĘPINSKIEGO 

Treść interpelacji: - zgodnie z pismem z dnia 24 lutego 2015 r., data wpływu: 25 lutego 

2015 r. nr dziennika podawczego: 979/2015. 

Odpowiedź: 

 Odpowiadając na zadane w interpelacji pytania, wyjaśniam: 

1) Rada Miejska w Lwówku nie podejmowała jeszcze żadnej decyzji w sprawie 

remontu przedmiotowej drogi. Problem wstępnie zarysowany był chociażby podczas 

wspólnego posiedzenia radnych Rady Miejskiej w Lwówku, w dniu 20 lutego 2015 r.  

Przypominam, że jest to droga publiczna, która w przyszłości może stanowić 

południową obwodnicę Lwówka. Jej remont jest bardzo oczekiwany przez 

mieszkańców sołectwa Józefowo. Tą drogą ma się odbywać transport samochodów 

ciężarowych do przedsiębiorstwa ALKOM. W ten sposób zlikwidowany będzie 

uciążliwy ruch dużych samochodów przez Józefowo. 

Obecnie prowadzone są wstępne rozmowy z podmiotami, które byłyby 

zainteresowane w partycypowaniu w środkach na ewentualny remont ww. drogi. 

Wśród zainteresowanych jest Firma ALKOM, Pan Grzegorz Bartol oraz Pan 

Mieczysław Bąbelek. Jeśli wspomniane podmioty zgodzą się wesprzeć finansowo 

inwestycję i przekazać na jej cel po ¼ wartości inwestycji, wówczas Burmistrz Miasta 

i Gminy Lwówek zwróci się do Rady Miejskiej z wnioskiem o dokonanie stosownych 

zmian w Uchwale budżetowej na 2015 r. Jeśli Rada zaakceptuje przedłożoną 

propozycję, zostaną podpisane odpowiednie porozumienia i dojdzie do remontu drogi. 
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Jeśli Rada odrzuci propozycję - prace nie zostaną wykonane. Droga pozostanie 

w takim stanie jak obecnie. 

Mam nadzieję, że powyższe wyjaśnienia w sposób wystarczający tłumaczą dlaczego 

nie należy rozpatrywać, czy środki wpływające na konto gminy ze strony jakichkolwiek 

podmiotów uzasadniają udział Gminy w naprawie wspomnianej drogi. Odpowiadając 

jednak na dalszą część pytania wyjaśniam, że w 2014 r., na konto Gminy ze strony 

ww. podmiotów wpływały opłaty i podatki lokalne. Ze względu na obowiązek 

zachowania tajemnicy skarbowej, nie ma możliwości ujawnienia ich wysokości 

osobom, które nie są uprawnione do wglądu w ww. dokumenty; 

2) Urząd Miasta i Gminy nie jest organem odpowiedzialnym za monitorowanie 

działalności firm zajmujących się zbieraniem i przetwarzaniem śmieci. 

3 lutego 2014 r. Starostwo Powiatowe w Nowym Tomyślu pismem znak 

RŚ.6233.2.2014 zwróciło się do Urzędu z zapytaniem, czy zbierane selektywnie 

odpady komunalne w okresie od stycznia do czerwca 2013 r. mogły zostać 

przekazane do instalacji znajdującej się w Józefowie i czy trafiły tam po 1 lipca 2013 r. 

Odpowiedzi Burmistrz udzielił pismem znak: RG.6232.12.2014.KK, z dnia 06.02.2014 

r., w którym poinformował że odpady z terenu miasta i gminy Lwówek nie były 

kierowane do instalacji w Józefowie. Z informacji jakie posiadaliśmy wskazaliśmy że 

odpady przekazywane do instalacji w Józefowie, są transportowane przez firmę 

Dombud z Nowego Tomyśla. Następnie, Burmistrz zwrócił się do tej firmy o udzielenie 

wyjaśnień, jakie odpady, o jakim kodzie i w jakie ilości zostały oddane do instalacji 

w Józefowie. Odpowiedzi na powyższe zapytania otrzymaliśmy w dniu 18.02.2015 r. 

Dombud poinformował, że transport odpadów do Józefowa, nie dotyczy odpadów 

komunalnych pochodzących z terenu miasta i gminy Lwówek. Treść zawartych umów 

z instalacjami (wymienionymi w PGO dla woj. wlkp.) jest poufna, stanowi tajemnicę 

handlową i dotyczy tylko stron umowy. Wobec powyższego odmówiono przekazania 

ich treści. Potwierdzono natomiast, że cyt. „…ze względów logistycznych i ekomomiki 

transportu firmy te prowadzą działalność na terenie gminy Lwówek”. 

Od tego czasu nie przeprowadzono kontroli w zakresie gospodarowania odpadami 

przez firmę ALKOM. Firma Dombud zaprzestała też zwożenia odpadów komunalnych 

na teren zajmowany przez firmę ALKOM. 

Obecnie są prowadzone postępowania dot. uzyskania decyzji administracyjnych, m.in. 

decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach (UMiG Lwówek) oraz „nowego” 
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pozwolenia na wytwarzanie odpadów z uwzględnieniem wymagań przewidzianych dla 

zezwolenia na przetwarzanie oraz zbieranie odpadów (Marszałek Woj. Wlkp.). 

3) W odpowiedzi na pierwsze zgłoszenie mieszkańca Chmielinka – pana 

Maciejewskiego, zwróciliśmy się do firmy Bartex pismem znak: RG.6232.2013.KK 

z dnia 02.12.2013 r., o podstawę wywożenia nieczystości płynnych na pola we wsi 

Chmielinko. W odpowiedzi (pismo z dnia 08.12.2014 r.) Bartex poinformował o 

posiadaniu decyzji znak: RŚ.6341.812012, z dnia 22 lutego 2013 r., zezwalającej na 

rolnicze wykorzystywanie ścieków przemysłowych biologicznie rozkładanych do 

nawadniania i nawożenia użytków rolnych. Powyższa decyzja jest ważna do 2023 r. 

Po uzyskaniu tych informacji, zwróciliśmy się do Starostwa – organu który jest 

odpowiedni do kontrolowania warunków określonych w w/w decyzji, o skontrolowanie 

tych zapisów. W odpowiedzi na powyższe pismo, Starostwo odpowiedziało, że cyt. 

„…zgodnie z sugestią Pana Burmistrza dokonał kontroli zapisów decyzji i stwierdza, 

że są one zgodne z art. 127 ust. 3, art. 128 ust. 1 pkt 9 ustawy z dnia 18 lipca 2001 r. 

– Prawo wodne (Dz. U. z 2012 r. poz. 145 ze zm.)”. 

W dniu 17 lutego 2015 r. Pan Maciejewski złożył kolejną skargę związaną z wywozem 

nieczystości na pola. W piśmie prosił aby przeprowadzić kontrolę dot. prawidłowości 

wywozu tych nieczystości. Ponieważ organem, który wydał decyzję (na wykorzystanie 

rolnicze ścieków technologicznych) jest Starosta Nowotomyski, wniosek w dniu 18 

lutego 2015 r. przekazano wg właściwości do Starostwa. Wnioskodawca został o tym 

poinformowany. 

Z tytułu rolniczego wykorzystywania do nawadniania i nawożenia użytków rolnych 

przez firmę BARTEX - BARTOL spółka jawna, ścieków przemysłowych biologicznie 

rozkładanych, nie odnotowuje się żadnych wpływów na konto UG. Nie ma podstaw 

prawnych do pozyskiwania takich dochodów. 

4) w wyniku nacisków ze strony pracowników Urzędu, firma BARTEX - BARTOL 

spółka jawna złożyła wniosek o wydanie zezwolenia na wywóz nieczystości ciekłych 

i transport ścieków bytowych z Zakładu w Lwówku do zlewni ścieków w ZGK Lwówek. 

Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. Ścieki bytowe będą dostarczane do 

oczyszczalni ścieków w Lwówku. Ścieki przemysłowe są zagospodarowywane 

zgodnie z wyjaśnieniami zawartymi w pkt. 3 niniejszej odpowiedzi. 

Gospodarka komunalna prowadzona przez gminę nie jest działalnością komercyjną, 

dlatego nie może być mowy o jakichkolwiek potencjalnych zyskach gminy na 

działalności związanej z oczyszczaniem ścieków. Stawki za ścieki corocznie kalkuluje 
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się w ten sposób, by wydatki ze strony podmiotu zajmującego się oczyszczaniem 

ścieków, zostały zrównoważone opłatami za zrzut tych ścieków; 

5) wpływy ze żwirowni uwarunkowane są ilością wydobytej przez przedsiębiorcę 

kopaliny oraz zadeklarowanej powierzchni, na której prowadzona jest działalność 

gospodarcza. Od 2014 r. opłata eksploatacyjna przekazywana gminie za wydobycie 

1 tony kruszywa takiego jak żwir i piasek, wynosiła 0,33 zł za 1 tonę. Stawka za m2 

prowadzonej działalności gospodarczej wynosiła w 2014 r. 0,82 zł., a w 2015 r. 0,85 

zł.; 

6) z tytułu wydobywania na terenie gminy Lwówek kopalin naturalnych otrzymano 

łącznie następujące opłaty eksploatacyjne: 

a) w 2011 r. - 275 057,12 zł., 

b) w 2012 r. - 66 765,45 zł., 

c) w 2013 r. - 95 861,29 zł., 

d) w 2014 r. - 79 473,77 zł. 

Przedsiębiorcy prowadzący żwirownie w poszczególnych latach wpłacali również na 

konto gminy podatki lokalne. Ze względu na obowiązek zachowania tajemnicy 

skarbowej, nie ma jednak możliwości ujawnienia ich wysokości osobom, które nie są 

uprawnione do wglądu w ww. dokumenty. 

Wyjaśniam również, że droga Posadowo - Pakosław jest drogą powiatową. W związku 

z powyższym otrzymane przez Gminę środki w żaden sposób nie mają wpływu na 

ewentualne remonty ww. drogi. 

 

 

Lwówek, dnia 11 lutego 2015 r. 

BRM.0003.4.2015 

ODPOWIEDŹ NA INTERPELACJĘ MIĘDZYSESYJNĄ, ZGŁOSZONĄ PRZEZ 

RADNEGO ROBERTA STĘPINSKIEGO 

Treść interpelacji: - zgodnie z pismem z dnia 24 lutego 2015 r., data wpływu: 25 lutego 

2015 r. nr dziennika podawczego: 978/2015. 

Odpowiedź: 

Burmistrz Miasta i Gminy Lwówek ponownie oznajmia, że opublikowany przez NIK 

raport w sprawie energetyki wiatrowej w żaden sposób nie odnosi się do sytuacji 

panującej w gminie Lwówek. 
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Ponieważ w interpelacji nie określono jaki stopień pokrewieństwa i jaki przedział 

czasowy interesuje autora, wyjaśniam, że Burmistrz Miasta i Gminy Lwówek, Pan Piotr 

Długosz, jego małżonka oraz wstępni i zstępni, nie mieli nigdy żadnych niejasnych 

i korupcyjnych powiązań zawodowych, czy też biznesowych, z jakimikolwiek 

podmiotami gospodarczymi, na styku inwestor - a władze samorządowe, jak i na 

innych polach prowadzonych przez siebie działalności. 

Odnosząc się do Pana Grzegorza Bartola, Urząd nie posiada wiedzy i nie jest 

uprawniony do badania, jakich firm, oprócz BARTEX - BARTOL sp. jawna i ISTRA sp. 

z o.o., ww. osoba jest właścicielem, czy też udziałowcem. Wyjaśniam, że spośród ww. 

członków rodziny Burmistrza, Pan Piotr Długosz na początku lat 90-tych sprzedawał 

zakontraktowane wcześniej warzywa do firmy, która dzisiaj nazywa się BARTEX - 

BARTOL sp. jawna. W tym samym przedsiębiorstwie, od kwietnia 2009 r. do grudnia 

2010 r. zatrudniony był syn Pana Piotra Długosza. Oba wymienione zdarzenia miały 

jednak miejsce zanim Pan Piotr Długosz objął stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy 

Lwówek. W ich następstwie nigdy nie doszło do jakichkolwiek kontaktów Pana Piotra 

Długosza z Panem Grzegorzem Bartolem. 

Odnosząc się do drugiej części interpelacji, z posiadanych przez Urząd informacji 

wynika, że firma BARTEX - BARTOL sp. jawna, co najmniej od 2005 r. przekazuje 

Gminie Lwówek, w ramach reklamy, wytwarzane przez siebie produkty. Przedmiotowe 

towary – głównie napoje alkoholowe, jak np. „Nalewka Lwówecka”, czy też wina, 

Gmina wykorzystuje w celach promocyjnych, w ramach współpracy miast partnerskich 

oraz podczas oficjalnych spotkań z zaproszonymi przez Gminę gośćmi. Wartość w ten 

sposób przekazywanych produktów waha się w granicach od 500 do 1 000 zł na rok. 

Urząd nie posiada niestety innych, wiarygodnych informacji na temat ewentualnego 

wsparcia przez Pana Grzegorza Bartola lub firmy z nim powiązane, gminnych 

jednostek organizacyjnych, sołectw, a tym bardziej osób fizycznych będących 

mieszkańcami gminy Lwówek. 

Z informacji otrzymanych z Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku wynika, 

że firma BARTEX - BARTOL sp. jawna, w roku 2012, za kwotę 10 000 zł 

wydzierżawiła stoisko na placu festiwalowym podczas Lwóweckiego Święta Chleba. 

Na ww. stoisku firma, tak jak i inne podmioty, które wykupiły dzierżawę stoisk, 

prowadziła działalność komercyjną. Dodatkowo w roku 2014, podczas obchodów 600-

tnej rocznicy lokacji miasta połączonej ze Świętem Chleba, BARTEX - BARTOL sp. 
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jawna, za kwotę 5 000 zł., wynajęła od MGOK w Lwówku powierzchnię reklamową, 

którą wykorzystała w celach promocyjnych. 

Powyższe środki przelane zostały na konto MGOK. Nadzór nad ich wydatkowaniem 

miał dyrektor przedmiotowej placówki. Ze szczegółami zapoznać można się w Miejsko 

– Gminnym Ośrodku Kultury w Lwówku. 

 

 

Lwówek, dnia 26 marca 2015 r. 

BRM.0003.6.2015 

ODPOWIEDŹ NA INTERPELACJĘ MIĘDZYSESYJNĄ, ZGŁOSZONĄ PRZEZ 

RADNEGO ROBERTA STĘPINSKIEGO 

 

Treść interpelacji: - zgodnie z pismem z dnia 15 marca 2015 r., data wpływu: 25 marca 

2015 r. 

Odpowiedź: 

Informuję Pana, że zgodnie z art. 17 pkt 12 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. 

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tekst jednolity: Dz. U. z 2015 r., 

poz. 199), zwanej dalej u.p.z.p., organem uprawnionym do rozpatrzenia uwag 

wniesionych do projektu planu jest wójt, burmistrz, prezydent miasta. W żadnym 

wypadku nie może tego zrobić inny organ, osoba, czy też przedsiębiorstwo. Firma ITP. 

Skórzewo na pewno nie będzie więc rozpatrywała uwag wniesionych do projektu 

m.p.z.p. dla farmy wiatrowej w Chmielinku. 

 Wyjaśniam również, że zgodnie z art. 5 u.p.z.p., projekt planu w imieniu wójta, 

burmistrza, prezydenta miasta, sporządza osoba, która musi spełniać określone 

warunki, opisane w przytoczonym artykule. Przygotowanie projektów jest zatem tzw. 

„wewnętrzną czynnością planistyczną”, którą należy zlecić podmiotowi posiadającemu 

specjalistyczne uprawnienia. Takim podmiotem jest firma, której nazwa wymieniona 

została w Pańskiej interpelacji. Powyższe przedsiębiorstwo zostało wybrane, 

ponieważ wygrało rozpisane zapytanie ofertowe. Na tej podstawie z ITP Skórzewo 

podpisano w dniu 2 lipca 2012 r. stosowną umowę, dotyczącą opracowania projektu 

miejscowego planu dla farmy wiatrowej Chmielinko I i II. 

 Do „wewnętrznych czynności planistycznych” zaliczymy także zebranie 

i przygotowanie do rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu planu oraz 

wprowadzenie ewentualnych zmian do projektu planu w wyniku ich rozpatrzenia. 
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Właśnie tym zajmuje się obecnie wskazany przez Pana podmiot. Zgodnie z art. 21 ust. 

1 u.p.z.p. koszty sporządzenia planu miejscowego, w tym zlecenie uprawnionej do 

tego osobie wykonania „wewnętrznych czynności planistycznych”, obciążają tylko 

i wyłącznie budżet gminy. 

 Odnosząc się do uwag na temat poziomu wiedzy i kwalifikacji firmy ITP 

Skórzewo oraz powiązań burmistrza, jak i ww. podmiotu z bliżej nieokreślonym lobby 

wiatrakowym, uważam że przytoczone uwagi są bezpodstawne i obraźliwe. W związku 

z powyższym nie będę się do nich ustosunkowywał. Jeżeli ma Pan jakieś zastrzeżenia 

co do przedsiębiorstwa ITP Skórzewo, proszę to zgłosić odpowiednim organom 

zajmującym się nadzorem nad tego rodzaju przedsiębiorstwami. 

 Informuję również, że Urząd Miasta i Gminy Lwówek wykorzystuje wszelkie 

przypisane prawem możliwości nadzorowania nieczynnych wyrobisk po wydobyciu 

żwiru. Niestety w tym względzie posiada bardzo ograniczone kompetencje. Organami 

uprawnionymi do kontroli działalności kopalni oraz ich rekultywacji są np.: Urząd 

Marszałkowski, czy też Urząd Górniczy. Obecnie na terenie gminy istnieje jedno 

nieczynne wyrobisko pokopalniane. Niestety znajduje się ono w rękach osoby 

prywatnej, dlatego trudno wyegzekwować, by właściciel prawidłowo zadbał o to, aby 

nie składowano na nim śmieci. Wielokrotnie wysyłano pisma do właściciela ternu. 

Próba uprzątnięcia przedmiotowego ternu przez gminę może natomiast skończyć się 

poniesieniem sporych wydatków, których zwrot będzie potem bardzo trudny do 

wyegzekwowania. Mimo to, dzięki zainstalowanej kamerze, udało się już dwa razy 

złapać osobę zanieczyszczającą teren i ukarać ją odpowiednim mandatem. 

 Co do faktu zgłoszonego przez Pana nielegalnego składowania odpadów 

będących końcowym efektem sortowania śmieci komunalnych, natychmiast 

przystąpiliśmy do odpowiednich czynność. Została poinformowana policja. Wysłano do 

właścicieli gruntów informację o zamiarze przeprowadzenia kontroli, na podstawie 

której zostanie ustalony właściciel odpadów. Następnie zobowiąże się właściciela do 

usunięcia odpadu, poprzez wydanie decyzji nakazującej uporządkowanie terenu. Co 

do kwestii nałożenia kar za nielegalne składowanie odpadu, decyzję muszą podjąć 

odpowiednie organy ścigania. 

 Na koniec chciałbym podziękować za obywatelską postawę i szybkie zgłoszenie 

zauważonych nieprawidłowości. Urzędnik nie zawsze sam może wytropić wszystkie 

niezgodne z prawem działania, które od czasu do czasu na naszym terenie mogą się 

pojawić. Nie można jednocześnie wykonywać czynności administracyjnych i biurowych 
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oraz lustrować całości terytorium gminy. Społeczeństwo również musi poczuć 

odpowiedzialność za teren na którym mieszka. Po raz kolejny proszę jednak Pana, by 

w przesyłanych pismach ograniczyć się tylko do najważniejszych kwestii 

merytorycznych. Krytyczne i często niesprawiedliwe oceny urzędników w niczym nie 

wpłyną na ich skuteczniejsze działanie, a nadgorliwość w domaganiu się pisemnych 

odpowiedzi, powoduje wręcz jej ograniczenie. Upublicznianie pytań, połączone z 

jednoczesnym bardzo negatywnym komentarzem na temat osób, którym owe pytania 

zadano i którym nie pozwolono się do owych pytań ustosunkować, rodzi natomiast 

obawy, czy rzeczywistą intencją zadającego pytania jest dbanie o dobro gminy, czy 

też walka polityczna z organami wybranymi w demokratycznych wyborach. 

 

Burmistrz poinformował także, przy okazji odczytywania odpowiedzi na trzecią 

interpelację, o fakcie niewłaściwego zachowania się pewnej osoby względem 

urzędnika gminnego, podczas dokonywania przez niego kontroli obszarów, na których 

nielegalnie złożono odpady. Ze zdarzenia sporządzono notatkę. Dalsze postępowanie 

zależeć będzie od decyzji znieważanego pracownika. 

Następnie Burmistrz odczytał i przekazał w wersji pisemnej odpowiedź na interpelację 

złożoną przez radnego Trzybińskiego. 

 

 

Lwówek, dnia 26 marca 2015 r. 

BRM.0003.5.2015 

ODPOWIEDŹ NA INTERPELACJĘ MIĘDZYSESYJNĄ, ZGŁOSZONĄ PRZEZ 

RADNEGO JANA TRZYBIŃSKIEGO 

Treść interpelacji: - zgodnie z pismem z dnia 19 marca 2015 r. 

Odpowiedź: 

1. Inwestor Witkowski Andrzej i Joanna uruchomili hodowlę trzody chlewnej na działce 

1208/1 w Zębowie, w oparciu o wcześniejszą formę wykorzystania przedmiotowego 

terenu przez poprzedniego właściciela, traktując to jako kontynuację działalności – 

hodowli zwierząt. Przedmiotowa działka, na podstawie wcześniejszych dokumentów 

służyła prowadzeniu hodowli zwierząt. Funkcja nie została zmieniona, dlatego nowych 

decyzji nie było potrzeby wydawać. Inwestor postanowił jedynie dobudować trzy 

silosy. Wystąpił więc o stosowną decyzję o warunkach zabudowy, którą w dniu 7 

stycznia 2015r. otrzymał. (RG.6730.110.2014.JK). 
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2. Burmistrz nie ma wiadomości jaką ilością sztuk trzody chlewnej zostały zapełnione 

przez inwestora budynki gospodarcze na działce nr 1208/1 w Zębowie. W celu 

ustalenia dokładnej ilości sztuk należałoby się zwrócić do Powiatowego Lekarza 

Weterynaryjnego lub ARMiR. 

3. Nie przeprowadzono, z przyczyn o których pisano w pkt 1.  

4. W decyzji o warunkach zabudowy nie określa się wiodącej funkcji 

zagospodarowania terenu dla działek sąsiadujących z działką, dla której wydawana 

jest decyzja o warunkach zabudowy. Przedstawia ona tylko i wyłącznie wiodącą 

funkcję konkretnej działki, która jest objęta daną decyzją o warunkach zabudowy. 

Natomiast fakt istnienia innej funkcji niż zabudowa mieszkaniowa (np. zabudowa 

zagrodowa, tereny rolnicze itp.) na sąsiednich działkach zawarty jest w analizie 

przeprowadzonej na podstawie art. 53, w związku z art. 64 ust. 1 ustawy z dnia 27 

marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym i zgodnie z 

Rozporządzeniem Ministra Infrastruktury z dnia 26 sierpnia 2003 r. w sprawie sposobu 

ustalenia wymagań dotyczących nowej zabudowy i zagospodarowania terenu w 

przypadku braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, która to 

analiza dołączona jest do każdej decyzji o warunkach zabudowy wraz z załącznikiem 

graficznym. Na działce 1208/1 nie było potrzeby wydawania ze strony gminy Lwówek 

zezwolenia na prowadzenie hodowli trzody chlewnej, bo teren ten był już wcześniej 

przeznaczony do tego rodzaju działalności. Powyższe nie kolidowało z faktem 

wydawania decyzji o warunkach zabudowy na sąsiadujących działkach. Właściciele 

tych działek wiedzieli jakie jest przeznaczenie działki 1208/1. 

5. Wyjaśnienie powyższego pytania nie leży w kompetencji Burmistrza Miasta i Gminy 

Lwówek. To nie Burmistrz zezwala na rozpoczęcie hodowli na terenie, który uprzednio 

również był wykorzystywany pod tego rodzaju działalność rolniczą i na którym nie 

dobudowywano żadnych nowych pomieszczeń, a wszystko zlokalizowano w już 

istniejących budynkach, które zawsze przeznaczone były do hodowli zwierząt. 

Burmistrz umorzył postępowania o wydanie decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia polegającego na chowie trzody chlewnej nie 

dlatego, że chciał spowodować, by takiej inwestycji nie było, tylko dlatego, że o to 

wnioskował inwestor. Teren ten już wcześniej służył hodowli zwierząt, nie jest więc to 

żadna nowa inwestycja. 

6. Burmistrz nie jest organem  kompetentnym do sprawdzania, czy prowadzona 

hodowla spełnia wszelkie normy, których zachowanie powoduje brak zagrożenia dla 
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zdrowia mieszkańców, jak i hodowanych zwierząt. Organami tymi jest np. Powiatowy 

Lekarz Weterynarii, czy też ARiMR. Co do wizerunku i estetyki wsi, przedmiotowe 

tereny zawsze służyły prowadzeniu hodowli zwierząt. Trudno jest więc mówić 

o jakiejkolwiek zmianie. 

 

Przewodniczący zadał pytania składającym interpelację, czy są usatysfakcjonowani 

z udzielonych wyjaśnień. 

Radny Stępinski stwierdził, że interpelacje składa w imieniu mieszkańców. Nie 

rozumie więc dlaczego uwagi co do treści stwierdzeń zawartych w interpelacjach 

kierowane są do niego. Dodał też, że skonsultuje z zainteresowanymi mieszkańcami 

odpowiedzi i dopiero wówczas ustosunkuje się do nich. 

Radny Trzybiński nie zgłosił uwag do przekazanej odpowiedzi na interpelację. 

- Radna Starosta stwierdziła, że jeżeli radny Trzybiński przekazuje interpelacje 

w imieniu swoich wyborców to dlaczego radny Stępinski nie jest traktowany tak samo. 

Burmistrz wyjaśnił, że nawet jeśli radny składa interpelacje w imieniu mieszkańców, to 

jeśli się pod nią podpisuje, to odpowiedź Burmistrz musi przekazać bezpośrednio 

jemu, czyli tej osobie, która pod pismem się podpisała. Radny może dalej przekazać 

odpowiedź zainteresowanym mieszkańcom. 

 

Ad. 21. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący poinformował o pismach: 

1) radnego Stępinskiego, z dnia 15 marca 2015 r. – wpływ do urzędu – 25 marca 

2015 r., a więc dzień przed sesją. Pismo dotyczyło propozycji wprowadzenia do 

porządku obrad przed głosowaniem poszczególnych uchwał punktu, w którym swoje 

opinie i wnioski na temat podejmowanej uchwały wypowiadaliby przybyli na sesję 

zainteresowani mieszkańcy gminy. Przewodniczący ubolewał nad faktem tak późnego 

dostarczenia pisma do niego. Ze względu na powyższe nie mógł złożonej propozycji 

omówić z radnymi. Przekazał więc swoją opinię. Stwierdził, że sceptycznie odnosi się 

do przedmiotowej propozycji, która mogłaby wprowadzić do porządku obrad 

niepotrzebne zamieszanie i znacznie wydłużyć obrady sesji. W obowiązującym 

porządku prawnym, zainteresowani mieszkańcy mają prawo przybyć na komisję, 

wyrazić swoje uwagi w punkcie wolne głosy i wnioski, czy też zwrócić się do swojego 

radnego, aby w jego imieniu wyjaśnił pewne niejasności, czy też zaproponował 
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wprowadzenie pewnych poprawek. Jego zdaniem nie należy zmieniać tego co jak na 

razie funkcjonuje dość dobrze. 

2) Pana Skałaskiego, który domagał się publicznych przeprosin od Przewodniczego za 

uwagę, którą tamten mu poczynił na zakończenie poprzedniej sesji rady. 

Przewodniczący udzielił Panu Skałaskiemu następującej odpowiedzi: 

„Informuję Pana, że Przewodniczący Rady nie zajmuje się prywatnymi odczuciami 

osób uczestniczących w obradach sesji. Dlatego nie czuję się odpowiedzialny za 

sposób, w jaki odbiera Pan wypowiedzi na temat Pana postaw i zachowań. 

 Jako przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku zobowiązany jestem 

organizować pracę rady oraz prowadzić sesje, co bezpośrednio wynika z zapisów 

artykułu 19 ustęp 2 ustawy o samorządzie gminnym. Szczegółowe zadania 

Przewodniczącego Rady, w tym zasady prowadzenia obrad, uszczegółowione zostały 

w Statucie Miasta i Gminy Lwówek. Pozwoli Pan, że zaprezentuję kilka z owych 

zasad. 

 Przewodniczący Rady w szczególności przewodniczy obradom oraz sprawuje 

dyscyplinę sesyjną (paragraf 18 punkt 2 i 3 Statutu). Publiczność obserwująca 

przebieg sesji, zajmuje miejsca dla niej wyznaczone (paragraf 30 Statutu). 

Przewodniczący otwiera, prowadzi i zamyka sesję (paragraf 35 ustęp 1 Statutu). 

Przewodniczący, prowadząc obrady według ustalonego porządku: 

1) otwiera i zamyka dyskusję nad każdym z punktów; 

2) udziela głosu według kolejności zgłoszeń; w uzasadnionych przypadkach może 

także udzielić głosu poza kolejnością; 

3) może zabierać głos w każdym momencie obrad; 

4) może udzielić głosu osobie nie będącej radnym; 

5) czuwa nad sprawnym przebiegiem obrad, a zwłaszcza nad zwięzłością 

wystąpień radnych oraz innych osób uczestniczących w sesji; 

6) może czynić radnym, zaproszonym gościom lub publiczności uwagi dotyczące 

tematu, formy i czasu trwania ich wystąpień, a w szczególnie uzasadnionych 

przypadkach przywołać mówcę „do rzeczy”; 

7) jeżeli temat lub sposób wystąpienia albo zachowania radnego, zaproszonych 

gości lub publiczności w sposób oczywisty zakłócają porządek obrad bądź uchybiają 

powadze sesji, przywołuje taką osobę do porządku, a gdy powyższe nie poskutkuje, 

może odebrać mu głos; 
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8) po uprzednim ostrzeżeniu może nakazać opuszczenie sali tym osobom spośród 

publiczności, które swoim zachowaniem lub wystąpieniami zakłócają porządek obrad 

bądź naruszają powagę sesji (paragrafy 42 i 43 Statutu). 

Po wyczerpaniu porządku obrad, kończy sesję, wypowiadając formułę „Zamykam 

……… sesję Rady Miejskiej” (paragraf 48 ustęp 1 Statutu). 

 Mam nadzieję, że ww. przepisy uświadomiły Panu, że mimo prawa wynikającego 

z art. 61 Konstytucji RP oraz z art. 11b ustęp 2 ustawy o samorządzie gminnym, które 

zapewnia każdemu obywatelowi aktywny udział w posiedzeniach kolegialnych 

organów władzy publicznej, istnieje również bezwzględny obowiązek przestrzegania 

reguł działania tych organów. Powyższe tyczy się wszystkich zebranych na sali, 

w której odbywa się sesja Rady. Dlatego też w przypadku odbiegających od norm 

zachowań typu: ekspresyjne wymachiwanie rękami w geście dezaprobaty wobec 

poczynań radnych lub burmistrza, publiczne wypowiadanie się bez udzielenia głosu, 

chodzenie po sali obrad, czy też wykonywanie gestów, które zdaniem większości 

radnych mogą być odbierane, jak sam Pan to nazwał, za „gesty nazistowskie”, 

zmuszony jestem używać swoich kompetencji w celu przywrócenia ładu i porządku na 

sesji. Jeśli nie odpowiada Panu taki sposób prowadzenia obrad, to może Pan po 

prostu przestać w nich uczestniczyć, albo przy pierwszej nadarzającej się okazji 

poddać się weryfikacji wyborców, zdobyć mandat radnego Rady Miejskiej w Lwówku, 

pozyskać przychylność i zaufanie większości radnych, zostać wybranym 

Przewodniczącym Rady i prowadzić sesję według zasad, które Pan uważa za słuszne 

i właściwe. Demokracja, w przeciwieństwie do anarchii, polega bowiem na tym, że 

władzę publiczną sprawuje nie ten kto głośniej krzyczy, że działa dla dobra i na rzecz 

społeczeństwa, lecz ten kogo społeczeństwo wybierze na swojego przedstawiciela 

podczas demokratycznych wyborów. Kto się z tym nie potrafi pogodzić, nie powinien 

w życiu publicznym w ogóle uczestniczyć. 

 Kończąc odpowiedź na skierowane do mnie pismo z dnia 15 marca 2015 r., 

biorąc pod uwagę dotychczasowe Pana poczynania, pozwolę sobie na przekazanie 

Panu jednej rady. Zanim zacznie się wymagać od innych przestrzegania swoich praw 

i poszanowania swojej godności, może najpierw należałoby uszanować prawa i 

godność osób drugich. Liczę, że przemyśli Pan powyższą uwagę, co miałoby 

niewątpliwy wpływ na polepszenie Pańskich relacji z wieloma osobami.” 

- Radny Wojciechowski zwrócił się do Pana Skałaskiego, wyrażając swoją 

dezaprobatę wobec zachowania się Pana Skałaskiego podczas końcówki poprzedniej 
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sesji. Zaznaczył, że obaj interesują się historią wojskowości, dlatego obaj powinni 

wiedzieć jak wygląda gest pozdrowienia nazistowskiego. Ponieważ przodkowie 

i krewni Pana Wojciechowskiego oddawali życie, by nikt już dzisiaj takich gestów nie 

wykonywał, dlatego on zawsze będzie wyrażał swój sprzeciw wobec osób, które w tak 

nieodpowiedzialny sposób zachowują się dzisiaj. 

Radny Wojciechowski odniósł się także do sposobu przekazywania informacji przez 

portal internetowy „infolwowek.pl” i przez Panią Katarzynę Luch. Stwierdził, że jeżeli 

Pani Luch uważa się za dziennikarkę, to powinna przekazywać informację a nie ją 

komentować, czy też przedstawiać własną opinię na temat wystąpień i poczynań 

danych osób. Zastrzegł, że jeśli następnym razem Pani Luch będzie relacjonowała 

jego wystąpienia publiczne, to żąda by były one obiektywne i zgodne 

z rzeczywistością. Niech Pani Luch nie interpretuje jego wypowiedzi, jeśli chce, to 

niech przekazuje je w całości, tak jak zostały wypowiedziane. 

Radny Wojciechowski wrócił również do tematu spotkania w sprawie Farmy wiatrowej 

w Chmielinku. Ubolewał, że wymieniono go w materiale w Infolwówku, jako jedynego, 

którego na spotkaniu nie było, zapomniano tylko dodać, że jako jedynego radnego na 

to spotkanie go nie zaproszono. 

Na koniec stwierdził, że lepiej by było gdyby swoją energię Pani Katarzyna Luch 

i radny Stępinski spożytkowali, nie na pisanie artykułów i pism, ale na tworzenie 

projektów, które mogłyby coś pozytywnego przynieść dla ich miejscowości. 

- Radny Stępinski odpowiedział Panu Wojciechowskiemu, że po co go było zapraszać 

skoro się sam wypowiedział, że jest za wiatrakami i zdania nie zmieni. 

Wywiązała się polemika, którą podsumował przewodniczący, twierdząc, że Radny 

Stępinski nie był do końca posiedzenia komisji, nie słyszał więc co radny 

Wojciechowski mówił w sprawie wiatraków, zaproszenie mailowe przekazane przez 

Panią Luch zawierało wiele nieprawdziwych i obraźliwych stwierdzeń. Generalnie cała 

agresywna wobec radnych postawa Pani Luch, w mniemaniu Przewodniczącego, 

może być konsekwencją jej trzykrotnej porażki wyborczej. Dlatego niestosowne jest 

teraz pouczanie przez Panią Luch osób, które mandat społeczny otrzymały. 

- Sołtys Pakosławia, Pan Andrzej Basiński zwrócił uwagę Przewodniczącemu Rady, 

że przy czytaniu pism skierowanych do niego od innych osób, nie powinien tych pism 

komentować, ani się z pism wyśmiewać. 

W odpowiedzi Przewodniczący stwierdził, że nie było jego intencją wyśmiewanie się 

z pism. Czytając pisma trudno ich niekiedy od razu nie komentować. W przypadku 
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pisma od Radnego Stępińskiego nie może się jednak zgodzić ze stwierdzeniem, że 

wyśmiewał się z tego pisma. Stwierdził jedynie, że jeżeli mamy się porównywać, to 

porównujmy się do gmin bardziej znaczących i bardziej znanych. 

-Radna Woźna zwróciła uwagę na problem śmieci przy drodze Brody - Zgierzynka. 

Prosiła też o interwencję odnośnie migającej lampy ulicznej przy przepompowni 

w Brodach. 

- Pan Mieczysław Bąbelek zapytał się czy osoba, która płaci dość znaczne podatki do 

kasy gminnej nie może zabiegać o remont określonych dróg gminnych tym bardziej, 

że ma zamiar w tym remoncie partycypować w kosztach. Zwrócił też uwagę, że w 

przypadku organizowania następnych spotkań w sprawie farm wiatrowych należałoby 

również zaprosić na nie osoby ze świata nauki, pozytywnie nastawione do energetyki 

wiatrowej, żeby przekaz informacji nie był tak jednostronny. 

- Radny Kasperczak stwierdził, że dzisiaj cały szereg informacji  za i przeciw 

wiatrakom, można znaleźć w Internecie, więc zainteresowanych zachęca do 

przeszukania zasobów internetowych. 

- Pan Krzysztof Czarkowski, przedstawiciel organizacji, która zorganizowała spotkanie 

w Chmielinku zwrócił się wpierw do Pana Mieczysława Bąbelka twierdząc, że to iż 

płaci on podatki to jest to jego obowiązek i z powyższego faktu nic mu się od gminy 

nie należy. Następnie wyjaśnił, że tak późne przekazanie radnym zaproszenia na 

przedmiotowe spotkanie wynikało z faktu, że w tym terminie prelegent miał właśnie 

wolny termin i tylko wówczas mógł do Chmielinka przybyć. Pan Czarkowski powiedział 

również, że na komisji zapraszał wszystkich radnych, również Pana 

Wojciechowskiego. Zwrócił się także do Burmistrza, twierdząc, że radny Stępinski 

tworzy pisma w konsultacji z przedstawicielami Głosu Chmielinka i mieszkańcami. 

Zapewnił jednak, że Pan Stępinski na pewno wie co podpisuje. Podziękował też 

Burmistrzowi za odpowiedzi na interpelacje i zapewnił, że do tych odpowiedzi się 

ustosunkują. Następnie zaprezentował Burmistrzowi spostrzeżenia na temat sposobu 

sprawowania władzy przez Burmistrza. W przedstawionej przez niego opinii burmistrz 

ma obowiązek dbać o ich interesy. Pracownicy urzędu choć raz na pół roku powinni 

również kontrolować obszar gminy, czy nie tworzą się gdzieś nielegalne składowiska 

śmieci. Oskarżył też urzędnika, który przyjechał na interwencję, że był do tego 

nieprzygotowany, nie zawiadomił policji i nie chciał wejść na teren nielegalnego 

wysypiska. Na koniec odniósł się do działalności firmy Pana Bartola polegającej na 

utylizowaniu odpadów na polach w Chmielinku. Przyznał, że firma ma na to zgodę ze 
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strony WIOŚ-u. Zarzucił jednak Gminie, że nie robi nic, by te zezwolenie 

zweryfikować. 

Burmistrz ustosunkowując się do wypowiedzi Pana Czarkowskiego, jeszcze raz 

dziękując za obywatelską postawę co do wytropienia nieprawidłowości na terenach 

w Józefowie. Prosił jednak o powstrzymanie emocji i rozwagę. Pracownicy nie są 

wstanie być wszędzie i wykryć wszystko. Niekiedy posługujemy się kamerą, co 

przynosi pewne efekty. Należy również pamiętać, że w Konstytucji bardzo istotnym 

zapisem jest prawo do ochrony własności prywatnej. Urzędnik nie może sobie tak bez 

zezwoleń wejść w każdej sytuacji na teren prywatny, bo może to grozić nawet 

konsekwencjami karnymi. Za pierwszym razem, gdy spotkaliście Państwo Urzędnika, 

był on tam tylko na rekonesansie. Nie miał upoważnień by wejść na teren prywatny 

i dokonywać jakichkolwiek czynności kontrolnych. Dopiero po jego przyjeździe 

z rekonesansu wszczęto odpowiednie procedury, powiadomiono Policję i Starostwo 

Powiatowe oraz wydano odpowiednie upoważnienia do przeprowadzenia kontroli na 

terenie prywatnym w obecności Policji i świadków. Burmistrz radził również 

przedstawicielom Głosu Chmielinka zachowanie rozwagi przy wkraczaniu na prywatne 

nieruchomości. Przypomniał także o fakcie zwożenia odpadów do miejscowości Linie, 

interwencji mieszkańców i czynnościach podjętych przez Urząd, które doprowadziły do 

usunięcia zgromadzonych nielegalnie odpadów. Co do uwag na temat wydawania 

zgód na otwarcie żwirowni, Burmistrz stwierdził, że wyznaje taki pogląd, iż jeżeli 

pozwolono wydobywać żwir właścicielowi jednej nieruchomości, to byłoby 

niesprawiedliwością, gdyby takiej zgody nie dać również innym osobom starającym się 

o uzyskanie takiej zgody. Przypomniał również, że odpady w Józefowie składowane 

są głównie nie na terenie przeznaczonym w studium pod żwirownie, ale na tym 

terenie, który został wyłączony z obszarów potencjalnych żwirowni. Na koniec 

Burmistrz zapewnił Pana Czarkowskiego, że dba o interes całej gminy, przy czym 

szczególnie uwypuklił słowo „całej”. 

- Radny Wojciechowski zwrócił się do Pana Czarkowskiego z pytaniem, kiedy 

w swoich wypowiedziach użył sformułowania „przeklęty infolwówek”, ponieważ Pan 

Czarkowski zarzucił to parę minut wcześniej radnemu. Pan Czarkowski nie umiał 

odpowiedzieć na powyższe pytania, zasłaniał się, że było to tylko porównanie, 

odniesienie, którego nie powinno się brać dosłownie. 
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-Sekretarz gminy, Pan Maciej Piechowiak zwrócił się do radnych z prośbą aby 

pozostali po sesji, ponieważ ma im do przekazania dokumenty związany z ochroną ich 

danych osobowych. 

- Pan Roman Nowak, mieszkaniec Lwówka zapytał się kiedy będą równane 

i naprawiane drogi gminne. 

Burmistrz odpowiedział, że w niektórych rejonach gminy już pracują równiarki. 

Generalnie prace zaczną się jednak po świętach. 

 

Ad. 22. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Ponieważ nie było więcej uwag i zapytań, porządek obrad został wyczerpany. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku, Pan Piotr 

Przewoźny zamknął obrady IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Protokołował: Maciej Piechowiak 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Lwówku 
 

/-/ Piotr Przewoźny 


